
此为证书（;N22/00004036 译本 

下述组织 

根得高新材料（浙江）有限公司 

．统一社会信用代码：91330522MA2B7GAU1 7 
． 注册地址 浙江省湖州市长兴县泅安镇工业区 

． 经营地址 中国浙江省湖州市长兴县洒安镇工业区 

’一 的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 9001:2015 

所涉及的活动范围覆盖 

工业层压热固性绝缘树脂板材和管材的制造 
热塑性部件的机械加工 

该证书的有效期自 2022年 11月 08日至 2025年 11 月 07日并须经过符合要求的监督审核保持有效

版本号 1. 初始注册日期 2022年 11月 08日 

、工．口七 沁若‘ 

签署 
如nathan Hall 
Globa1Head~ 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, I爪 
t +44 (0)151 350-6666 - www. sgs. corn 

4训书仃：息可在国家认证认可监杆竹理委员会官方网站 www. cnca. gov. cn!‘六询 

0005 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副本．本文件根据 Terms and Conditions! 
SGS 中认证服务通用条款的要求颁发．提请注意其中己包含的贵任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS版权保护，任何
未经授权的对此文件的内容或外观的变更．伪选或篡改皆属非法． 
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Certificate CN22100004036 

The management system of 

TGC Advanced Materials (Zhejiang) 
Co., Ltd. 
Unified Social Credit Code: 91330522MA2B7GAU行 

Business R叩istration Address: Sian Industrial Zone, Changxing Coun尔 Huzhou Ci诊 Zh有iang Province 

Business Operation Address: Sian Industnal Zone, Changxing Coun以HuzhouC勺．Zhejiang Province, P.R. China 

has been assessed and certified as meeting the requirements of 

ISO 9001:2015 

For the 仍 lowing activities 

Manufacture of industilal laminating thermosetting insulating resin sheets and tubes 
Machining of therm叩lastic cemponents 

. This certificate is valid from  08 November  2022  until 07 November  2025  and  remains valid  su ect to satisfactory surveillance audits 

~ Issue 1.'“川tea since ottN overner uiz 

—— 又～了0r“哈J1 卜刁 ！气z才 

． 人J小即sed 七丫 

~ J以1a川anr".. 

.6！叻at Head- CerWation Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Poil, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t -'44 (0)151 350-6666 -w切w .sgs.com 

The certification information can比ye而司on the web siteJCertification and Accreditation Administration"the People's Repub4ic"China 
www.cncagov.cn  

幽‘ 

This dootmentis an authentic electronic certiticate for. CIienr business purposes use only. Printed version of the electronic cerliticate are permitted and will 昙乡遨里 
瞥卿stoerea竺气copy. I nis 000iment is笋uec Dy哄uompa,su瞥件．to 钟‘ ene卿 t只1aIuons or ceruscaP甲servi毕 avaiiaoie叭terms即U 
uonamons！势“溉 AttenoOflis,，照me 少mi"non or少恻咚 inaemnii卿on'ano junsoicuonai，只auses con哪叩吧Ffl. I fliS aoatmern is copyngnt 涤弓绮溉 
prowct加 ana any unauuionz印aiwrat狱1,0'ery or曰巧In口soil or me以xuentorap祀aranc刀 01川石 uoajmern IS Uflidw'UI. 
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